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McCanny Secondary School

              1051 McNicoll AVE. TORONTO, ON M1W 3W6
Registered under Ontario Ministry of Education BSID: 669808
Website： http://mccannyschool.com
Email： office@mccannyschool.com
Tel:  416-491-5555 // 647-505-2313
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[bookmark: _ojbcy57g78we]Recruitment Agency Agreement
THIS AGREEMENT made as ________ between McCanny Secondary School ("McCanny") (with registered under Ontario Ministry of Education BSID: 669808 )under the laws of the Province of Ontario, Canada has its principal place of business at 1051 McNicoll Ave. Toronto ON, M1W 3W6 and ____________ (name of agent) _____________ address.
本协议根据加拿大法律在______________________与McCanny Secondary School（“McCanny”）之间 (McCanny Secondary School是在安大略省教育部注册的BSID: 669808的全日制私立学校）作为______，其地址为1051 McNicoll Ave. Toronto ON，M1W 3W6和 _________(留学机构全名）___________________(地址）
HERE AS the Company desires to obtain the benefit of the services of the Agency and the Agency desires to render such services on the terms and conditions set forth.
秉着双方，公平公正互赢互利的原则，合同条款如下：
[bookmark: _30j0zll]RECITALS
WHEREAS, McCanny hires ________________ as recruitment agent and pays commissions to _________________ for the successful enrolments of students.
鉴于，McCanny任命__________作为招生代理，并向________________支付佣金，用于成功招收学生。
NOW THEREFORE, McCanny and _____________ hereby agree as follows:
[bookmark: _1fob9te]1. DUTIES
________________, including its staff, business partners or representatives, agrees to make efforts to develop ally or partner accounts i.e. schools in China ("Account"), liaise between McCanny and the schools in order to establish joint education or camp programs ("Program"), and recruit students to enroll in McCanny or to join the Programs or other McCanny′s programs. 
________________包括其工作人员，商业伙伴或代表，同意努力发展盟友或合伙人账户，即中国的学校（“账户”），联络McCanny和学校以建立联合教育或营地计划（“计划” ），并招收学生参加McCanny或加入该计划或其他McCanny的计划。


McCanny agrees to share students′ enrollments and payment information with __________________ new semester.
McCanny同意学期开学时与_______________分享学生的入学和支付学费信息。
McCanny agrees to charge tuitions, language study fees, insurance fees and other fees non-discriminatorily on students who are from different sources.
McCanny同意向不同来源的学生们收取学费，语言学费，保险费和其他费用。
[bookmark: _3znysh7]2. COMMISSION佣金
McCanny agrees that, if the number of students recruited by __________________ accumulates to more than five full-time students, the Commission per student equals to 30 percent of the first-year tuition fee and equals to 20 percent of the second-year tuition fee, if students keep study in McCanny full-times on second-year. Equals to 15 percent of the third-year tuition fee, if students keep study in McCanny full-times on third-year.
If the number of students recruited by _______________ accumulates to less than five full-time students, the Commission on each student equals to 25 percent of the first-year tuition fee and equals to 15 percent of the second-year tuition fee, if students keep study in McCanny full-times on second-year. Equals to 10 percent of the third-year tuition fee, if students keep study in McCanny full-times on third-year.
If the recruited student not able to be the full-time student in McCanny or only taking the no-credit course, for example: Art portfoli, ESL, IELTS, etc. The Commission per student equals to 15 percent of the tuition fee.
McCanny同意，如果_______________招募的学生人数累计超过五个fulltime学生，佣金会相当于每名学生第一学年学费的30%。同时如果学生第二年继续在McCanny作为fulltime学生学习，McCanny还会支付相当于20%的第二年学费作为佣金。如果学生第三年继续在McCanny作为fulltime学生学习，McCanny还会支付相当于15%的第三年学费作为佣金。
[bookmark: _GoBack]如果____________招募的学生人数不足五个fulltime学生，那么每个学生的佣金等于第一学年学费的25%。同时如果学生第二年继续在McCanny作为fulltime学生学习，McCanny还会支付相当于15%的第二年学费作为佣金。如果学生第三年继续在McCanny作为fulltime学生学习，McCanny还会支付相当于10%的第三年学费作为佣金。
如果招募的学生不能成为fulltime学生或者只报名非学分课程，例如：艺术作品集，ESL，雅思等。那么佣金会相当于每名学生15%的学费。
McCanny agrees that the Commissions are payable to ____________________ due in one month once McCanny receives a payment from a student but until the student enrolls at McCanny.
McCanny同意在收到学生的付款并且在McCanny入学，在学生入学的第30天支付给____________。
[bookmark: _2et92p0]3. NON-COMPETE
McCanny agrees to respect the efforts made by _________________ in developing Accounts, and not to compete against _____________________ at any circumstance, such as for cooperation or doing businesses with the Accounts other than specified in the context of this Agreement.
McCanny同意尊重_____________在开发方面所做的努力，而不是在任何情况下与_______________进行竞争，例如与本协议中规定的以外的账户合作或开展业务。
[bookmark: _tyjcwt]4. TERMINATION 终止
This Agreement shall continue in force for an initial period of one years starting from the signing date of this Agreement, and will be renewed upon mutual affirmation by the parties.

本协议自本协议签署之日起，最初有效期为一年，经双方相互肯定，方可续期。
The termination of this Agreement shall not free McCanny from the liabilities stipulated in the clause 2. “COMMISSION″ of this Agreement with respect to all enrolled students at McCanny.
本协议的终止不得使McCanny免于第2条规定的责任。委员会“关于所有在McCanny入学的学生。
The termination of this agreement shall automatically cause the exits of McCanny from the Programs and result in the terminations of the Programs.
本协议的终止将自动导致McCanny退出程序并导致程序终止。
[bookmark: _3dy6vkm]5. GOVERNING LAW AND COUNTERPARTS 管辖法律和对策
This Agreement shall be governed by the laws of Ontario and Canada, and be executed in two counterparts, each of which shall be deemed to be an original, but all of which together shall constitute one and the same agreement.
本协议应受安大略省和加拿大法律的管辖，并由两个对应方执行，每个对应方应被视为正本，但所有这些文件一起构成同一协议。


[bookmark: _1t3h5sf]________________________________________	_____________________________________
Judy Jin -------------Director                                                 (Witness signature)
McCanny Secondary School     
	                   
[bookmark: _4d34og8]____________________________________________   ______________________________________       
                   – Managing Director  			     (Witness signature)   
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